
Svar på nabovarsel om byggeplaner fra Kåre Berge 157/6 

 

Ut fra situasjonskart 4, ser det ut som det kan bli konflikt med eksisterende bryggeanlegg. 

Bryggeanlegg burde vært laget i samarbeid med 157/60 slik at begge parter kan være fornøyd med 

anleggene i fremtiden. Det har blitt forslått fra 157/60 uten å få tilbakemelding. 

Kan fortsatt ikke se det er skrevet noe om bunnforhold og eksisterende VA som ligger i sjø og 

hvordan flytebryggen påvirker dette. 

Det er heller ikke lagt frem veirett og tegnet inn hvor vei til nøstene er tenkt. 

Kan ikke se at noen av punktene jeg kom med i forrige merknad har blitt gjort noe med eller nye 

opplysninger har kommet frem. 

Nok engang veldig mangelfull søknad med svært lite informasjon og det stiller jeg meg veldig kritisk 

til og klager på dette varselet.  

 

Det ble også påbegynt arbeid med å tippe stein mot sjø uten tillatelse. 

 

Mvh 

Ruben Johnsen  

Eier 157/60 

 

 


